GEP Student Check List
· GEP Application Form 
（GEP申请表）
· Student Personal Information Form

（学生个人信息表）
· Copy of Passport
（护照首页扫描件）
· Documentation of Financial Support of at least $8,500 (includes GEP package price and funds for additional living expenses)
（银行存款证明。至少8500美元，该金额包括了GEP套餐型费用和在美日常生活开支）
· Confirmation of Financial Resources（存款提供人关系证明。银行存款证明的户主非学生本人时需提供此证明）
· Official Transcripts or Mark Sheets with English translation
（学校成绩单英文版）
· Late GEP Arrival Acknowledgement 
（GEP迟到责任书）
· Official TOEFL scores – the scores should be no older than 1 year and only a version of the TOEFL (pbt or iBt) will be accepted.  Intensive English courses will be the only available courses without an official score.  
（托福成绩单，成绩有效期不得超过一年。无托福成绩的申请者只能选修英语提升课程）
· Course Survey – Complete this form if you do not have a TOEFL score or if it is below 500 pbt or 61 iBt
（课程预选表——适用于无托福成绩，及托福成绩低于托福纸考500分或托福网考61分的申请者）
All the above must be submitted (electronic/scanned submission will be accepted) before the application will be considered.  The deadline for Fall admission is June 15th and the Spring deadline is November 1st.  An admission packet, which includes a DS-2019 visa application form, acceptance letter and other relevant materials, will be sent to your home institution once all information has been reviewed.  

申请时须提交以上所列全部材料（可提交电子扫描件）。秋季学期的申请截止日期为6月15日，春季学期的申请截止日期为11月15日。所有申请材料审核通过后，会向学生所在学校寄送一份录取材料。该录取材料包括：DS-2019签证申请表，录取通知书及开学相关材料。
